
KRAJEVNA SKUPNOST 

SOVODENJ 

 

Datum: 13. septembra 2023 

 

                                             Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

5.  redne  seje sveta KS Sovodenj,  ki je bila v ponedeljek, 4. septembra  2023 ob  20. uri v 

prostorih sejne sobe gasilskega doma Sovodenj. 

NAVZOČI: Bajt Stanko,  Peternelj Tomo, Dolinar Zvonko,  Podobnik Gabrijel, Šifrar Jože, 

Jezeršek Nataša, Jezeršek Ivan,  Frelih Janez, Kumer Martin, Platiša Domen, Velikonja Robert in 

Telban Nevenka. 

 

Ostali navzoči:Likar Viktor, Laniše 14 

 

 

Člani sveta so sprejeli naslednji  

DNEVNI RED: 

1. Pregled zapisnika 4. seje sveta KS Sovodenj 

2. Poročilo o delu za leto 2023 (poročevalec predsednik Bajt Stanko)  

3. Predlogi za plan za l. 2024 

4. Sanacija po poplavah 4.8.2023 

5. Pobude in vprašanja svetnikov 

6. razno. 

 

Ad 1 

 

Predsednik Bajt pozdravi vse navzoče. Tajnica prebere zapisnik 4. seje sveta, ki je bila 28.6.2023, ki 

ga člani sveta potrdijo. 

 

Ad 2 

 

Poročilo o delu je podal predsednik Bajt. Povedal je, da podlaga za odseke cest, ki so v letošnjem 

planu, še niso pripravljene. V občini Gorenja vas – Poljane je za asfaltacijo cest izbrano podjetje 

Asfalterko. V kolikor bo na JP  Pirc – Likarjeva bajta  izvedena asfaltacija tudi na odseku, ki je v 

Občini Idrija, se lahko podaljša 100 m asfaltacija z istim izvajalcem tudi na odseku, ki je sicer v 

naši občini, za kar na občini izdajo naročilnico seveda le za isti znesek, kot bi znašal z izvajalcem 

Asfalterko. Priprava na JP Koreninar  še ni izvedena , prav tako je potrebno pohiteti tudi z 

rekonstrukcijo na JP Sovodenj – Stara Oselica – Vrhovc., kjer se uporabniki že dogovarjajo za 

rekonstrukcijo in asfaltacijo.  Asfalterska dela  z izbranim izvajalcem v naši občini naj bi se izvajala 

v oktobru, točnega terminskega plana pa še ni. Bila so izvedena dela tudi na JP Laniše – Rupe z 

opravljenimi  deli krajani niso zadovoljni, saj pri Vončina Ivanki manjka še del opornega zidu, 

struga se je močno zožala, stopnice so bile s strani Rinka postavljene samovoljno, za izvedena dela 

pa s strani občine tudi ni nobenega nadzora. 

 

Ad 3 

 

Pismene predloge za plan sta posredovala Kumer Martin in Podobnik Gabrijel, in sicer za popravilo 

400 m odseka JP Grapa – Kalar – Jeram in popravilo LC Javorjev dol – Ledinsko Rasp.   (od 

Arharja do Sivkarja). Frelih J. predlaga tudi asfaltacijo 250 m odseka JP Rupe (Pod Brnico).  Glede 

na to, da imamo za l. 2024 predlog že za JP križišče – Laniše 1 v dolžini 230 m (Frenconovše) se v 

plan obnove za l. 2024 uvrsti tudi rekonstrukcija in asfaltacija JP Stara Oselica – Zapotoški grič 



(pričetek od regionalne ceste) v dolžini cca 150 m, za ostale predloge pa bo v letu 2024 že 

zmanjkalo sredstev. V kolikor nam bo dala občina na razpolago sredstva iz stavbnih zemljišč, se 

namenijo za preobleko polic na žarni zidovih z nerjavečo pločevino, za ureditev zelenice pri 

Mercatorju in ureditev obračališča na Raspotju, če bo pridobljeno soglasje lastnika zemljišča. 

 

V občinski plan predlagamo ureditev lokalne ceste Sovodenj – Cerkljanski vrh, kar je bilo že 

sprejeto, in dokončanje LC Sovodenj – Stara Oselica  - Ermanovec, kar je tudi že v teku ter sanacija 

LC Sovodenj – Ledinsko Raspotje  od občinske meje do Arharja oziroma križišča za Otalež, 

priprava dokumentcaije in mnenja statika za obnovo zadružnega doma in kulturne dvorane, obnova 

usadov iz izdelava opornih zidov ter sanacija vodotokov in hudournikov po poplavah 4.8.2023, kar 

ne bo izvedeno že letos. Ponovno se poda tudi predlog za ureditev objekta na ekološkem otoku na 

parkirišču Mercator. 

 

Člani sveta so se strinjali s predlaganim planom, ki je v prilogi. 

 

Ad 4 

 

Predsednik pove, da je evidentiral škodo pri poplavah 4.8.2023, ki je nastala na komunalni 

infrastrukturi. Nekatere stvari so si pristojni z občine že ogledali, za sanacijo igrišča je v teku 

pridobitev geološkega mnenja, poslali smo tudi dopis na okoljsko ministrstvo oziroma direkcijo za 

vode glede sanacije strug in hudournikov, ter koncesionarju za ureditev le-tega. Odgovorov še 

nimamo. Pove, da smo imeli tudi solidarnostno intervencijo za odpravo posledic po poplavah. 

 

Ad 5 

 

Jezeršek  Ivan ponovno predlaga ogled cest s strani župana, direktorice obč. Uprave in Kočarja.  

 

Na seji je podal pripombo glede ureditve mosta in oporni zidov na JP Laniše Rupe tudi krajan Laniš 

g. Likar (da se tako ne dela, da se je vse delalo brez projektov in soglasja Agencije za vode in da ni 

nobenega nadzora nad izvajalci), ki mu je predsednik Bajt povedal, da imamo za to člane sveta, ki 

so bili izvoljeni na volitvah in so zadolženi, da opozarjajo na nepravilnosti. 

 

Podobnik pove, da je potrebno postavit novo tablo za odlaganje smeti in postaviti nov znak na LC 

Javorjev dol. 

 

Predsednik Bajt ponovno pove, da je treba do zime obsekati ceste, da se bo dalo plužit in da mora 

za to poskrbeti vsak izvoljeni člani sveta na svojem teritoriju, ki ga zastopa. 

 

Jezeršek  I. predlaga, da bi na naslednji seji določili nekoga, ki bo zadolžen za obveščanje. 

 

Seja je bila zaključena ob 21.35. 

 

 

 

ZAPISALA                                                                                                        PREDSEDNIK                                                                                                 

Telban Nevenka                                                                                                 Bajt Stanko, l.r. 

                                                                                                                                       

 

 

 

 

 


